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Igualats amb el HC Manyanet 
BM la Roca encapçala la Primera estatal 

El B M La Roca a manca de lan sois dos 
partits per finalitzar la primera volta de la 
Lliga a Primera estatal, tot coincidint amb 
les festes nadalenques, ocupa actualment la 
primera posició de la taula classificatòria, 
empatat amb el Manyanet, ambdós amb 17 
punts. 

Enguany, però, s ' ha trencat la ratxa de 
ser l 'equip roquerol el conjunt imbatut a 
casa, j a que ha perdut un partit i ha empa-
tat un altre davant el Manyanet, fet que en 
cas contrari els hauria permès encapçalar la 
taula en solitari, però també és cert que 
encara queda molt carni per arribar al fmal 
del campionat, i son moites les coses que 
poden passar. 

El tècnic roquerol , Pedro Pérez 
Zarzosa, es mostra content amb el rendi-
ment del seu equip, setze homes que ho 
están donant tot i més damunt la pista. 
•'Estic molt satisfet perqué la gent està 
responent bé, Tequip s'ha conjuntat i 
aixó sempre és molt important". De totes 
formes, sempre hi ha un aspecte on l ' equip 
flaqueja més, i en el cas de la Roca, segons 
Zarzosa, és la defensa. "És un dels aspee-
tes que més ens queda per polir, és el que 
tenlm més feble; habítualment defensem 
amb un 3-2-1, però la veritat és que ens 
fan massa gols. És una qüestió que, a poc 
a poc, s 'ha d ' intentar millorar". 
Actualment , eis vallesans entrenen tres 
cops per setmana, i continúen amb el diu-
menge al mat i com a horari habitual per 
disputar eis partits. 

Pel que fa a les lesions, enguany els están 
respectant força, csscnt la més important la 
de Pelayo, que ja s ' ha reincorporat a l 'e-
quip. Segons Zarzosa, els objectius conti-
núen sent els mateixos de sempre: intentar 
quedar el més amunt possible, però sense 
grans ambicions. "Mai m'agrada pensar 

més enllà del partit de cada setmana: les 
victòries s 'han d'anar aconseguint a poc 
a poc, amb Panar fent de cada dia, inten-
tant sempre sumar punts i fent-ho el 
millor possible. A partir d'aquí, tot el 
que vingui segur que será bo". 

El tècnic va voler també apuntar la bona 
feina que s 'està fent a la Roca per a con-
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vertir-lo en un club amb futur. "S'està tre-
ballant molt amb la gent que puja, amb 
el planter que amb ganes vol dedicar-se 
a rhandbol . Hi ha gent amb molt bones 
possibilitats que. amb un pareil d'anys, 
es podrá aprofítar per al primer equip". 

Amanda Ramos 

El conjunt que dirigeix Pérez Zarzosa es mostrafort aquesta temporada 

Amb Juan Carlos Marin a la banqueta 
Palautordera, amb un equip nou 

El H. Palautordera, després d 'haver deixat 
enguany la Primera estatal, té el repte de fer 
el paper més digne possible a la Primera 
catalana, tenint en compte la història i el 
prestigi que sempre ha tingut Santa Maria de 
Palautordera en el món de l 'handbol. 

De les mans de Juan Carlos Marin, el 
conjunt del Baix Montseny intentará acon-
seguir a ser possible l 'ascens i a poc a poc 
anar récupérant categories, però a Tentrena-
dor vallesà li agrada la feina del dia a dia, i 
per això prefereix allò de poc a poc i bona 
Iletra, tot i que de moment sembla que les 
coses els hi van anañt prou bé. "Encara és 
ma.ssa aviat, dones queda molta Higa, 

però la gent està responent força bé. 
Tenim un equip molt nou i això sempre és 
complicat al prìncipi, i més tenint en 
compte que hi ha gent que feia força anys 
que no jugava, però s'estan complint 
prou bé els objectius de fer un bon paper 
amb força gent del poble ". 

Tot plegat no era una papereta gens fàcil 
la que se li presentava a Marin quan va 
acceptar fer-se càrrec de l 'equip. 
"Realment sera un hàndicap. però em 
vaig comprometre i entre tots ho treurem 
endavant. El problema més gran que hi 
ha és la manca de pedrera, si s'hagués fet 
una bona feina a la base sempre tindries 

gent de la que podries tirar, i ara en canvi 
és força complicat, s'ha de treballar fort 
amb la pedrera per a poder tenir bons 
fruits amb un equip de casa com volen; 
en aquest sentit, es porten 4 o 5 anys de 
retard amb altres clubs '. 

El tècnic espera com a minim poder man-
tenir la categoria sense problèmes. "Cree 
que hi ha possibilitats reals de poder 
mantenir-nos sense patir, però encara és 
aviat, nosaltres de moment intentarem no 
decebre ningú i jugar el millor possible". 

Amb la marxa de Pere Bartrés de la 
direcció de! Club, és actualment una Junta 
Gestora la que realitza les funcions directi-
ves de l'H. Palautordera. Pel que fa a l'afi-
ció. que sempre omplia i recolzava al seu 
equip, enguany, tot i la diferència de catego-
ria. està sent força acceptable l'assistència 
de public al municipal. 

Amanda Ramos 

Deporte Vallesano, 1/12/1998, p. 21 / Col·lecció de premsa i butlletins / Arxiu Municipal de Granollers


